
پرسپولیس امروز در حالی حساس ترین  آرمان ملی:    
کتور را برگزار می کند که سرمربی جدید این  دیدارهفته مقابل ترا

تیم نظاره گر این دیدار خواهد بود. 
 تغییر ساعت بازی 

با اعلام سازمان لیگ فوتبال، دیدار دو تیم پرسپولیس و 
کتور تبریز در چارچوب هفته هفدهم رقابت های لیگ برتر  ترا
که قرار بود یکشنبه ۷ بهمن از ساعت ۱۸ برگزار شود تغییر کرد. 
این دیدار از ساعت ۱۵ در ورزشگاه آزادی برگزار می شود. ضمن 
اینکه با توجه به روند بازسازی در فازهای بعدی و عدم تکمیل 
زیرساخت های لازم در ورزشگاه آزادی، این مسابقه با حضور ۳۰ 
گران  گر آقا که از این ظرفیت ۱۰ درصد متعلق به تماشا هزار تماشا
گر نیز  تیم مهمان است. همچنین ظرفیت حضور بانوان تماشا
کتور با ۳۵ امتیاز در رتبه اول قرار  هزار نفر است. در حال حاضر ترا

دارد و پرسپولیس نیز با ۳۰ در رتبه چهارم جای دارد. 
 سرمربی جدید 

اسماعیل کارتال سرمربی جدید تیم فوتبال پرسپولیس، وارد 
تهران شد و مورد استقبال نمایندگان باشگاه قرار گرفت. پس از 
گذشت یک ماه از جدایی کارلوس گاریدو از جمع سرخ پوشان، 
سرانجام اسماعیل کارتال سرمربی ۶۳ ساله و ترک تبار سابق 
باشگاه فنرباغچه، هدایت پرسپولیس را برعهده گرفت. کارتال 
سرمربی ترکیه ای پرسپولیس پس از عقد قرارداد، دیروز به همراه 
دستیارانش وارد تهران شد و مورد استقبال نمایندگان باشگاه 
قرار گرفت. کارتال یکشنبه با حضور در ورزشگاه آزادی، شاهد 

کتور تبریز خواهد بود.  جدال حساس پرسپولیس با ترا
 نظر مدیرعامل 

رضا درویش درباره انتخاب کارتال به عنوان سرمربی تیم 
فوتبال پرسپولیس اظهار کرد: قبل از هرچیز باید از هواداران 
گزینش و  عزیز پرسپولیس به جهت طولانی شدن پروسه 
امر دلایل  این  البته  کنم.  استخدام سرمربی عذرخواهی 
خاصی داشت. موضوع این است که تیمی مانند پرسپولیس 
مربی خاص خودش را طلب می کند. حتی کارنامه مربیان در 
ک باشد. وی افزود: دنبال  گذشته نمی توانست به تنهایی ملا
گزینه ای بودیم که از نظر تجربی و روحی و روانی چنین فضایی 
را درک کرده باشد. همچنین فلسفه فوتبالی او تا حد امکان به 
فلسفه فوتبالی پرسپولیس و ذهنیت برتری جویانه بازیکنان 
و هواداران نزدیک باشد. فکر می کنم هر چند با تاخیر به این 
گزینه رسیدیم اما در نهایت اسماعیل کارتال مجموعه ای از این 
ویژگی ها و یکی از بهترین انتخاب ها بود. درویش با تشکر از کادر 
فنی و بازیکنان طی این مدت ادامه داد: البته شکی نیست در 
کنار همت و غیرت بازیکنان و عوامل تیم که امری همیشگی 
در پرسپولیس است، حمایت هواداران و پشتیبانی آنها از تیم 
و برنامه های سرمربی امری حیاتی و تعیین کننده است تا فراز 
و نشیب های اولیه که به هر حال بعد از هر تغییر وجود دارد، به 
نفع پرسپولیس پشت سر گذاشته شود. مدیرعامل پرسپولیس 
درباره اخبار و شایعات مبنی بر درخواست سرمربی جهت به 
خدمت گرفتن بازیکنان جدید اضافه کرد: قطعا سیاست باشگاه 
تقویت مرحله به مرحله تیم با توجه به تفکرات مسئول فنی 

کره با  تیم است. کارتال خواهان جذب یک بازیکن شد که مذا
کتور  او از روز گذشته آغاز شده است. درویش درباره بازی با ترا
نیز گفت: امیدوارم و درخواست ما از هواداران پرسپولیس این 
است که اجازه ندهند حواشی روی سکوها منتقل شود چون 
به نفع پرسپولیس نیست. البته می دانیم که در دل هواداران 
چه می گذرد و آزرده هستند ولی باید به خاطر پرسپولیس 
صبور باشیم. نباید به سویی برویم که بخواهند با شیطنت ها 
ما را به آن سمت بکشند. شاید برای تیم های دیگر بزرگی در این 
باشد که تنه به تنه پرسپولیس بزرگ بزنند ولی ما در پرسپولیس 
نمی توانیم خودمان را مشغول این مسائل کنیم. وی اضافه کرد: 
بی انصافی در حق پرسپولیس بسیار بوده است. بسیاری که 
مسئولیت دارند فضا را با عملکرد خود ملتهب تر کردند اما با این 
گر می خواهیم بهانه دست دیگران نیفتد و پرسپولیس  وجود ا
را بیشتر اذیت نکنند، باید حواس مان را جمع کنیم و از هواداران 
می خواهیم وارد حاشیه ها نشوند. نمی توان همه چیز را گفت اما 
بسیار مهم است که هواداران این صحبت ها را جدی بگیرند و با 
وجود تمام فشارهایی که تحمل می کنند برای اجرای آن کمک 
کنند. پرسپولیس و هوادارانش با این بزرگی نباید خود را مشغول 
دیگران کنند. باید به مسائل بزرگ تری فکر کنیم. خوشبختانه 
هر چند با ظرفیت محدود، پرسپولیس دوباره به ورزشگاه 
کتور یک  آزادی برگشت. این یک اتفاق خوب است. بازی با ترا
بازی مهم است، سرمربی جدید هم تعیین شد و همه اینها یک 
شروع جدید برای پرسپولیس است. مدیرعامل سرخپوشان در 
پایان گفت: هواداران پرسپولیس به هم کمک کنند تا همه چیز 
برای پرسپولیس خوب و درست پیش برود. مهم ترین مسئله 
این است که تیم را تشویق کنند. هیچ عاملی موثرتر از این برای 
پرسپولیس وجود ندارد. پرداختن به حریف کمکی نخواهد 
کرد و ممکن است بعضی بخواهند با شیطنت هواداران ما را به 

این سمت ببرند تا بعد از آن بهره برداری کنند. از این رو تقاضا 
از هواداران این است که اجتناب از استفاده از وسایل دودزا و 
پرتاب اشیاء و موارد مانند آن، در شعارها و تشویق ها نیز تمرکز 
خودشان را روی پرسپولیس بگذارند و این گونه به بچه ها کمک 
کنند. قطعا شیطنت ها و تحریک هایی وجود خواهد داشت، اما 

باید با هوشیاری کامل از آن عبور کنند. 
 صحبت بازیکن سابق

پایان رأفت در خصوص انتخاب اسماعیل کارتال به عنوان 
سرمربی تیم پرسپولیس اظهار کرد: پرسپولیس بالاخره توانست 
با یک سرمربی که نزدیک به ۳۰ سال در کشور همسایه مربیگری 
کرده به توافق برسد. بسیاری از هواداران و پیشکسوتان 
پرسپولیس شناختی از این مربی ندارند، اما شنیدیم که در 
ح و ریشه دار فوتبال باشگاهی  فنرباغچه که از تیم های مطر
ترکیه است سرمربیگری کرده و حتی موفق شده با این تیم به 
عنوان نایب قهرمانی سوپرلیگ ترکیه برسد. کارتال در تمام 
عمر مربیگری خود در ترکیه بوده و حتی در دوران بازی هم از 
کشورش خارج نشده، بنابراین سرمربیگری پرسپولیس اولین 
تجربه اوست و قطعاً فاقد شناخت از فوتبال ماست. شنیدم 
با مصطفی دنیزلی که سرمربی پرسپولیس و پاس در ایران بود 
مشورت کرده و البته نمی دانم تا چه اندازه این موضوع صحت 
دارد. بازیکن سابق پرسپولیس خاطرنشان کرد: آن چیزی که در 
پرسپولیس می بینیم زمین چمن ورزشگاه شهید کاظمی است 
و بازی های مهم در ورزشگاه آزادی برگزار می شود. از لحاظ مالی 
حمایت خوبی از پرسپولیس می شود ولی در بحث زیرساخت ها 
همه چیز واضح است. باید صبر کرد تا کارتال بیاید و مسئله مهم 
کات زیادی  این است که به لحاظ فرهنگی ایران و ترکیه اشترا
دارند که به این مربی کمک می کند. باید منتظر ماند تا کارتال به 

شناخت کافی از تیم پرسپولیس و فوتبال ایران برسد. 
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تغییر ساعت برگزاری مهم ترین بازی هفته 

کتور  کارتال نظاره گر جدال حساس پرسپولیس با ترا

با اعلام فدراسیون فوتبال 
گلزمان  آلمان قرارداد یولیان نا
تا سال ۲۰۲۸ تمدید شد. رضایت 
مدیران فدراسیون آلمان از 
پیشرفت مانشافت با یولیان 
گلزمان باعث شد تا قرارداد  نا
گلزمان تا یورو ۲۰۲۸  یولیان نا

تمدید شود. 

  عمر مرموش، ستاره مصری 
پپ  د  گر شا ت  ر نکفو ا فر
گواردیولا شد. سیتیزن ها ستاره 
فرانکفورت را با قراردادی تا سال 
۲۰۲۹ و به ارزش ۷۵ میلیون یورو 
گرفتند تا بعد از  به خدمت 
خوسانوف و ریس، سومین 
خرید تیم در تابستان باشد. 

وز پنجشنبه  کر ر کایل وا    
منچستر را با یک جت شخصی 
ترک کرد و دو ساعت بعد به 
تا به  ایتالیا رسید  پایتخت 
میلان ملحق شود. رسانه های 
انگلیسی گزارش داده اند که او 
در میلان شماره 3۲ را انتخاب 

کرده است. 
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         انتقال به میلان     تمدید تا ۲۰۲۸ خرید جدید 

گفتوگو

کتور و   کاظم محمودی پیشکسوت ترا
کارشناس فوتبال در خصوص مهم ترین 

دیدار این هفته لیگ برتر صحبت کرد. 
حساس  دیدار  درباره  شما  نظر   

کتور چیست؟ پرسپولیس و ترا
خیلی  بازی  این  تیم  دو  هر  برای 
دیداری  برنده  تیم  که  چرا است،  مهم 
برنده  کتور  ترا شد.  خواهد  امتیازی   ۶
جدول  صدر  در  را  خود  جایگاه  باشد، 
تثبیت می کند و موفق به شکست یکی از 
رقبای اصلی خود می شود. این بازی برای 
گردانش خیلی اهمیت  اسکوچیچ و شا
دارد. می تواند مدعی اول قهرمانی بماند. 
قهرمانی  عنوان  مدافع  که  پرسپولیس 
نتایج  کتور  ترا به  نسبت  اینجا  تا  است 
گرفته، برنده شدن در این  ضعیف تری 
بازی به معنای بازگشت جدی این تیم 
به کورس قهرمانی است. قطعاً همه توان 
خود را می گذارد تا در تهران برنده از زمین 
ج شود. پرسپولیس با برتری مقابل  خار
کتور انگیزه زیادی پیدا می کند تا بتواند  ترا
برای رسیدن به صدر جدول با جدیت 
 ، بالایی ادامه دهد. در چند فصل اخیر
کتور تا  گاه دیدار پرسپولیس و ترا هیچ 
این اندازه مهم نبوده است. بازی های 
این دوتیم به خاطر رقابت دیرینه ای که 
دارند برای هواداران بسیار مهم است. 
کتور در ورزشگاه آزادی تنها نیست و  ترا
انگار در تبریز بازی می کند. بالاخره آذری 
کن تهران و شهر های  زبان های زیادی سا
اطراف پایتخت داریم که خود را به ورزشگاه 
آزادی می رسانند تا از صدرنشین لیگ برتر 
کتور در تهران احساس  حمایت کنند. ترا
غربت نمی کند و برتری در این بازی، کمک 
امیدواری بیشتری  با  تا  زیادی می کند 
برای قهرمانی گام بردارد. البته تیم خوب 
گران  تماشا حمایت  از  هم  پرسپولیس 
خود برخوردار است و هدف جز برتری بر 
کردن فاصله خود با صدر  کم  کتور و  ترا

جدول ندارد. 
کتور با سرمربیگری   به نظر می رسد ترا

اسکوچیچ دارای ثبات است!
بازی های  با  بزرگ  بازی های  شرایط 
معمولی فرق می کند. بیشتر بازی های 
بزرگ با یک اشتباه از سوی طرفین، نتیجه 
مشخص می شود. این اشتباه از سوی 
تیم  دو  هر  هجومی  یا  دفاعی  سازمان 
خ می دهد. فرقی بین اشتباه مدافع یا  ر
گلزنی  فرصت  حریف  به  که  دروازه بانی 
می دهد با هافبک یا مهاجمی که موقعیت 
گل را از دست می دهد نیست. تیمی که 
آرامش بیشتری داشته باشد و متمرکزتر 
باشد شانس بیشتری برای برنده شدن 
دارد. انگیزه بیش از حد دادن در این 
بازی ممکن است عملکردی عکس داشته 
باشد. برای همین نباید بیش از حد بازی را 
بزرگ کرد، بنابراین آقای اسکوچیچ و آقای 
باقری، مسئولیت یکسانی دارند و هر دو 

تلاش می کنند تا برنده باشند. 

محمودی: 
اسکوچیچ و باقری

 مسئولیــــت 
یکسانی دارند

شکست ۱۱ بر صفر یزدانی در  
جام ایوان یاریگین روسیه! 

ایسنا: ۴ آزادکار ایران در آغاز رقابت های 
روسیه  در  یاریگین  ایوان  جام  کشتی 
خوردند.  شکست  خود  رقبای  مقابل 
جام  آزاد  کشتی  رقابت های  جریان  در 
امیرمحمد  روسیه،  در  یاریگین  ایوان 
یزدانی در ۷۴، امیدرضا سهیلی در ۸۶ و 
مهدی حاجیلوییان در وزن ۹۷ کیلوگرم 
برابر رقبای خود تن به شکست دادند. 
محمد  امیرمحمد   ، کیلوگر  ۷۴ وزن  در 
یزدانی در دور نخست با نتیجه ۱۴ بر ۴ 
ک سات از روسیه به پیروزی  مقابل آربا
رسید. وی در دور دوم با نتیجه ۶ بر ۱ از 
سد تیمیر یشینیمایف از روسیه گذشت، 
اما در مرحله یک چهارم نهایی با نتیجه 
گومد دبیرگادجیف از  ۱۱ بر صفر مغلوب ما
روسیه شد و باید منتظر حضور حریفش در 
دیدار فینال باشد تا وی نیز بتواند در گروه 
بازنده ها به کار خود ادامه دهد. حسین 
محمدآقایی دیگر نماینده ایران در این 
وزن نیز در دور نخست با نتیجه ۱۰ بر صفر 
مغلوب اینالبک شری اف از روسیه شد و 
، از دور  با توجه به شکست این کشتی گیر
رقابت ها کنار رفت. در وزن ۸۶ کیلوگرم، 
امیدرضا سهیلی در دور اول با نتیجه ۹ 
بر ۵ نتیجه را به دیمیتری زین الدین اف 
گذار کرد و با توجه به شکست  از روسیه وا
کنار رفت. در  حریفش، از دور رقابت ها 
حاجیلوئیان  مهدی  کیلوگرم،   ۹۷ وزن 
پس از استراحت در دور نخست، در دور 
دوم با نتیجه ۱۲ بر ۷ رمضان شعبان اف 
از روسیه را مغلوب کرد. وی در دور بعد با 
گایف از  ا نتیجه ۵ بر ۴ مغلوب سوسلان ژ
روسیه شد و باید منتظر حضور حریفش 
در دیدار فینال باشد تا وی نیز بتواند در 
گروه بازنده ها برای کسب مدال برنز به کار 

خود ادامه دهد. 

منهایفوتبال

کوتـــــــــاه

خسروی وفا: باخ گفت قلبم با ایران است
 رئیس کمیته ملی المپیک گفت: ۲۴۴ هزار 
بین المللی  کمیته  حساب  از  مستقیم  دلار 
المپیک به بانک های ایران واریز شد و ما تنها 
نهادی بودیم که از طریق دیپلماسی این کار را 
انجام دادیم. محمود خسروی وفا رئیس کمیته 
ملی المپیک روز شنبه در نشست هم اندیشی 
کمیته ملی  با سردبیران و خبرنگاران حوزه 
می شود  گفته  اینکه  خصوص  در  المپیک 
اعضای هیات اجرایی از انتخاب سرپرست 
دبیر کمیته بی اطلاع بودند، گفت: درباره اینکه 
برخی می گویند تصمیمات بدون اطلاع هیات 
اجرایی است، شاید این نقد درست باشد، 
اما وقتی یک خلا وجود دارد، باید سریع این 

خلأ رفع شود. وی افزود: برخی مسائل مثل 
احراز صلاحیت ها است. صحبت های هیات 
گر محمد تابع از  اجرایی را تایید می کنم. ا
سمت سرپرست دبیرکلی کمیته ملی المپیک 
استعفا دهد باید فرد دیگری را سریعا انتخاب 
رسانه ها  مگر  فتاحیان،  رفتن  درباره  کنم. 
باید متوجه شوند؟ پس از دو سال تصمیم 
این  انجام دهیم.  و تحولاتی  تغییر  گرفتیم 
مسائل اداری بود و نیازی به رسانه ای شدن 
نبود. خسروی وفا تصریح کرد: ۲۴۴ هزار دلار 
مستقیم به بانک های ایران واریز شد و ما تنها 
نهادی بودیم که از طریق دیپلماسی این کار را 
انجام دادیم. باخ گفت من قلبم با ایران است 

و دوباره به ایران می آیم. با کشورهای همجوار 
و همچنین برخی کشورهایی اروپا تفاهم نامه 
نوشتیم. آنها به برخی پتانسیل های ما مثل 
کشتی احتیاج دارند. ما نیاز داریم ارتباط داشته 
باشیم. رابطه ما با کشورهایی مثل عربستان و 
بحرین هم خوب است اما باید چراغ خاموش 
برویم و نیاز به شلوغ کاری نیست. وی درباره 
کمیته ملی المپیک  وضعیت انتخاب دبیر 
گفت: مناف هاشمی به کمیته ملی المپیک 
کمک زیادی کرد. زمانی که دولت تغییر کرد، 
گر می خواهی به وزارت ورزش برو، در  گفتم ا
غیر این صورت نرو. من با احمد دنیامالی وزیر 
ورزش صحبت کردم و او گفت کسی مثل مناف 

هاشمی معاونت انسانی و مالی من را نمی تواند 
مدیریت کند. همان زمان ما باید سرپرست 
انتخاب می کردیم. فعلا عجله ای برای انتخاب 
دبیر که حائز شرایط باشد، ندارم. خسروی وفا 
درباره اینکه گفته شد وزارت ورزش با انتخاب 
یکی از معاونان سابق این وزارتخانه برای دبیری 
کمیته مخالفت کرده، توضیح داد: این مسئله 
اصلا واقعیت ندارد و ما با کسی صحبت نکردیم 
که وزارت بخواهد با آن مخالفت کند. وی ادامه 
داد: اینکه از هیات اجرایی پیامک به بیرون 
کار درستی نیست. در آن  ارسال می شود، 
جلسه هیات اجرایی هنوز مناف هاشمی به 

عنوان معاون وزیر معرفی نشده بود. 

 موسیمانه: شرایط سخت است 
اما باید به مبارزه ادامه دهیم

سرمربی تیم فوتبال استقلال گفت: آمده بودیم بازی را ببریم 
ولی بردن آسان نیست. پیتسو موسیمانه پس از تساوی بدون 
گل استقلال برابر ملوان بندرانزلی در هفته هفدهم لیگ برتر 
فوتبال، گفت: بازی سختی برای ما بود و بردن آسان نبود. بازی 
جریان خوبی نداشت و روان نبود. بازی درگیرانه ای شاهد 
بودیم. تیم ما امروز خوب جنگید و دعوا کرد. آمده بودیم بازی را 
ببریم ولی بردن آسان نیست. وی افزود: خوشحالم بازیکنانی که 
به ما ملحق شدند بازی کردند. کوجو اولین بازی اش را انجام داد، 
محمدحسین اسلامی از مصدومیت برگشت و زبیر نیک نفس را 
روی نیمکت داشتیم. تیم ما نسبت به بازی قبل کامل تر بود. 
اسلامی به دلیل مصدومیت هنوز صد در صد آماده نیست. 
موسیمانه خاطرنشان کرد: استقلال در شرایطی قرار دارد که 
واقعا سخت است. هواداران از ما انتظار پیروزی دارند ولی در 
نظر داشته باشید که از نظر نفرات در شرایط سختی هستیم. 
ما بهتر می شویم. شاید امیدوار کننده نباشیم اما خوشم آمد 
که تیمی بودیم که جنگیدیم! برخی مواقع نیاز به شانس دارید 
که امروز نداشتیم. وقتی شرایط سخت می شود، حمایت نکردن 
آسان است. ما برد نداریم ولی در حال گذر از پروسه ای هستم. 
بازیکنان باید برگردند و آماده شوند، آن وقت باید انتظار تیم 
خوب داشته باشیم. من و بازیکنان حس می کنیم که چقدر 

شرایط سخت است، ولی باید به مبارزه ادامه داد. 

 کاظمیان: از استقلال و پرسپولیس 
پیشنهاد داشتم

ک  محمدامین کاظمیان برترین گلزن تیم آلومینیوم ارا
گفت:  با استقلال خوزستان  این تیم  در خصوص دیدار 
می توانستیم در این بازی برنده باشیم اما با بی دقتی و 
اشتباهاتی که داشتیم متاسفانه ۳ امتیاز مهم را از دست دادیم. 
فوتبال همین است، هم روز خوب دارد هم روز بد. نیمه اول 
نمایش خوبی داشتیم ولی در نیمه دوم بد بازی کردیم. وی 
گر در ضربات نهایی دقت بیشتری به خرج می دادیم  افزود: ا
به طور حتم برنده بازی بودیم. گلی که زدم می توانست ما را 
به ۳ امتیاز برساند اما نشد. استقلال خوزستان نیز تیم خوبی 
نشان داده و خدا را شکر در این بازی توانستیم امتیاز بگیریم. 
ک در خصوص پیشنهاد  هافبک- مهاجم گلزن آلومینیوم ارا
سرخابی های پایتخت برای جذب وی گفت: اول فصل از 
استقلال پیشنهاد داشتم ولی ترجیح دادم در آلومینیوم بمانم 
تا عملکردی که فصل گذاشته داشتم را تکرار کنم. تصمیم 
گرفتم در این تیم بتوانم، به مرد اول آلومینیوم تبدیل شوم و به 
تیم ملی هم برسم. در نیم فصل نیز، هم از پرسپولیس پیشنهاد 
داشتم هم از استقلال و سپاهان. این باشگاه های بزرگ به من 
لطف داشتند اما من تحت قرارداد با باشگاه آلومینیوم هستم 
و هیات مدیره باشگاه و کادرفنی نیز با جدایی من مخالفت 

کردند. 

 بازگشت ۲ مهاجم و وضعیت نامشخص 
۲ مدافع سپاهان

دو مهاجم تیم فوتبال سپاهان با رهایی از بند مصدومیت 
شرایط همراهی این تیم را پیدا کردند. تیم فوتبال سپاهان از 
ساعت ۱۸ یکشنبه - هفتم بهمن ماه در چارچوب دیداری از 
هفته هفدهم لیگ برتر میزبان خیبر خرم آباد است. در آستانه 
این مسابقه، کاوه رضایی و جواد آقایی پور که پیش از این 
در اردوی کیش غایب بودند، در شرایط مسابقه قرار گرفتند، 
اما شرایط محمدامین حزباوی و سیاوش یزدانی برای دیدار 
خانگی مقابل خیبر مشخص نیست و امکان غیبت آنها به دلیل 
مصدومیت وجود دارد. همچنین محمد محبی به دلیل اخراج 
در بازی قبلی در این مسابقه محروم است. طلایی پوشان به 
کتور در رده دوم جدول  دلیل تفاضل گل کمتر نسبت به ترا

قرار دارند. 

 رشفورد به بارسلونا تخفیف داد 
اما کافی نیست!

مهاجم انگلیسی منچستریونایتد برای پیوستن قرضی به 
بارسلونا حاضر شده در رقم دستمزد دریافتی اش تخفیف دهد 
اما این هنوز برای عملی شدن این انتقال کافی نیست. مارکوس 
رشفورد در حالی روز چهارشنبه پیش از رویارویی پنجشنبه 
شب منچستریونایتد مقابل گلاسکو رنجرز در لیگ اروپا، در 
که همچنان آینده  کرد  خ حضور پیدا  تمرین شیاطین سر
حرفه ای او در هاله ای از ابهام است. روبن آموریم که تیمش با 
نتیجه ۲ بر یک بر رنجرز غلبه کرد، در این بازی هم ترجیح داد 
رشفورد را وارد لیست تیمش نکند. این مهاجم انگلیسی پس 
از برتری ۲ بر یک منچستریونایتد مقابل ویکتوریا پلژن در لیگ 
ج شده و  خ خار ( از ترکیب شیاطین سر اروپا )در تاریخ ۲۲ آذر
تنها در بازی با نیوکاسل در ترکیب این تیم بود اما در آن دیدار 
هم فرصت بازی پیدا نکرد. رشفورد ۲۷ ساله که گفته می شود با 
بارسلونا توافق اولیه کرده، ظاهراً قصد دارد پیش از بسته شدن 
پنجره زمستانی جاری به تیم تحت هدایت هانسی فلیک ملحق 
شود اما شرایط بارسا طوری است که مشخص نیست که آیا 
. روزنامه »موندو دپورتیوو«  این انتقال عملی می شود یا خیر
چاپ کاتالونیا در شماره امروز خود )شنبه( گزارش داد؛ مدیر 
برنامه های مارکوس رشفورد به دکو )مدیر ورزشی بارسا( گفته که 
این مهاجم انگلیسی حاضر است دستمزد خود را کاهش دهد 
تا به بارسلونا بپیوندد. طبق این گزارش؛ بارسلونا اما پیش از 
عملی کردن انتقال قرضی رشفورد، باید یک بازیکن را از لیستش 
خارج کند که آن بازیکن می تواند آندریاس کریستنس باشد. در 
صورتی که مدافع دانمارکی آبی واناری ها در این پنجره زمستانی 
از بارسا جدا شود، فضای لازم برای بارسا به وجود می آید تا با 
رعایت بازی جوانمردانه مالی، رشفورد را از منچستریونایتد 
قرض بگیرد. چند روز پیش بود که برخی رسانه های نزدیک به 
باشگاه منچستریونایتد گزارش داده بودند که رشفورد احتمال 
ماندنش در منچستریونایتد را رد نمی کند و با انجام تمرینات 
فشرده قصد دارد خودش را در دسترس کادر فنی این تیم قرار 
دهد. او که از سال ۲۰۰۵ در عضویت باشگاه منچستریونایتد 
است و در سال ۲۰۱۵ به تیم اصلی این باشگاه راه پیدا کرد، 
خ به میدان رفته و  کنون در ۴۲۶ بازی برای شیاطین سر تا
آمار ۱۳۸ گل زده و ۶۳ پاس گل را از خود بر جای گذاشته است. 

؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟

از نگاه بهتاش فریبا پیشکسوت باشگاه   
استقلال اعمال تغییرات دوباره در کادر فنی این 

تیم درست و منطقی نیست. 
 عملکرد 

بهتاش فریبا در گفت وگو با تسنیم، درباره 
آخرین وضعیت استقلال و عملکرد این تیم در 
دیدارهای اخیر گفت: شرایط که خوب نیست و 
ماه هم مثل هواداران ناراحت و نگران هستیم. 
نسبت به ابتدای فصل تغییر خاصی ایجاد نشده 
است و چند بازیکن خوبی هم که امسال در 
استقلال هستند مصدوم شده اند و مصدومیت 
ماشاریپوف نیز آخرین بدشانسی استقلال تا 
اینجای فصل بوده است. پیشکسوت باشگاه 
استقلال در ادامه به عملکرد ضعیف مسعود 
جوما در بازی با شمس آذر اشاره کرد و گفت: 
نمی دانم بحث لجبازی است یا اینکه موضوع 
اینکه سرمربی تیم به  ح است.  دیگری مطر
مسعود جوما اعتقاد دارد مشکلی نیست، ولی 
وقتی این بازیکن نمی تواند در زمین کاری انجام 

دهد، آیا نباید تعویض شود؟ حداقل یک بازیکن 
جوان وارد زمین می کردند که دوندگی داشته 
باشد! شما دیدید که یحیی گل محمدی در دو 
هفته به دو بازیکن جوان میدان داد و نتیجه اش 
را هم گرفت. ۲۰ بار توپ برای جوما ارسال شد، 

ولی او یک بار بلند نشد تا ضربه سر را بزند. 
 مقصر وضعیت فعلی 

اصلی  مقصر  خیلی ها  اینکه  مورد  در  وی 
وضعیت موجود را بازیکنان استقلال می دانند، 
خاطرنشان کرد: بازیکنان که نمی خواهند در 
گر وضعیت  زمین بد بازی کنند و ناسزا بشنوند. ا
استقلال به اینجا رسیده، ماحصل یک هفته 
دو هفته نیست و از ابتدای فصل همه دیدند 
چه وضعیتی به وجود آمد که کار در نهایت به 
وضعیت امروز رسید. برای من جواد نکونام، 
موسیمانه یا اسم شخص من مهم نیست بلکه 
استقلال برایم مهم است. ما آن زمان چقدر 
گفتیم که دست به نکونام نزنید و اجازه بدهید 
کارش را انجام دهد. من با نکونام نه ارتباطی دارم 

و نه غذایی با هم خورده ایم، برای من تیمم مهم 
است که آسیب نبیند. 

 ماندن نکو؟
کنش  مربی پیشین تیم فوتبال استقلال در وا
ح این موضوع که »آیا در صورت ماندن  به طر
نکونام وضعیت استقلال بهتر از الان نبود؟«، 
کید کرد: نکونام با استقلال در فصل گذشته  تأ
دوم یا به نوعی می توان گفت قهرمان شد، او در 
این فصل هم همان نفرات را در اختیار داشت 
و تیم را هم خودش بست. متأسفانه مشکلاتی 
ایجاد شد که کادر فنی تغییر کرد، ولی آیا این 
موضوع بازدهی مثبتی برای استقلال داشت؟! 
الان هم بعضی ها بحث تغییر دوباره در کادر فنی 

را مطرح می کنند که اصلاً درست نیست. 
 اضافه شدن بازیکنان جدید 

فریبا با اشاره به اضافه شدن چند بازیکن 
جدید به تیم استقلال گفت: از محمدرضا آزادی 
شناخت داریم و او به استقلال کمک خواهد 
کرد. باید دید وضعیت کوجو بازیکن قرقیزستانی 

چطور است. از مسعود جوما هم زیاد تعریف 
می کردند، ولی حالا می بینیم که چه شرایطی 
دارد. دو خرید جدید استقلال می توانند به تیم 
گر مصدومان هم برگردند شرایط  کمک کنند و ا

بهتر می شود. 
 همکاری برای فصل بعد؟

وی راجع به اینکه آیا موافق ماندن موسیمانه 
برای فصل بعد هست یا نه، یادآور شد: نمی توانم 
از حالا بدون منطق حرف بزنم و باید ببینیم تیم 
در ادامه فصل چگونه نتیجه خواهد گرفت و 
چگونه بازی خواهد کرد، در این مورد آخر فصل 
می توان نظر داد. در حال حاضر هدف کوتاه 
مدت استقلال باید قهرمانی در جام حذفی 
باشد، چون ما بدون تعارف قهرمانی در لیگ 
را از دست داده ایم. هدف بلندمدت هم باید 
بستن یک تیم قوی برای فصل بعد باشد، ما 
گر  روی آقای نظری جویباری شناخت داریم و ا
فرصت داشته باشد بدون شک بهترین نفرات 

را خواهد گرفت. 

فریبا: چقدر گفتیم دست به نکونام نزنید و تغییر مربی درست نیست 


